## 無衝突金屬聲明

Declaration of Metal Conflict-Free (CFSI CMRT v6.1)

剛果民主共和國及其周圍國家和地區境內的金(Au)、鉭(Ta)、鎢(W)、錫(Sn)、鈷(Co)和雲母(Mica)和等稀有金屬開採已造成嚴重的人權與環境問題,被稱為「衝突礦產」,而這些金屬可能被應用於電子產品中,倘若生產電子產品的公司使用採購來自於衝突礦區的金屬材料,等同於助長這些衝突行為。

Democratic Republic of Congo and near countries mining the metal of Gold(Au), tatalum(Ta), tungsten(W), tin(Sn), Cobalt(Co) and Mica have been caused severe human rights and environments problem. These metals are called "Conflict Minerals". If electric productions materials are from metal conflict area, which means to encourage the conflict behavior.

因此電子行業行為準則(EICC)及全球電子可持續發展倡議組織(GeSI),提醒電子廠商需善盡企業責任,避免使用前述衝突金屬。

Thus EICC and GeSI remind electric factories to avoid using conflict metals.

久正光電基於社會責任及國際正義的實踐, 我們承諾:

- 1. 未直接採購來自衝突礦區的金屬。
- 2. 連結並通知供應商必須負起企業社會責任,並確保產品不使用該類衝突礦區金屬材料。

Powertip based on social responsibility and practice of international rightful, we promise:

- 1. Not using the metal of conflict minerals.
- 2. Inform and connect to supplier chain for the social responsibility and ensure their products without conflict minerals.

久正持續關注衝突金屬議題,並遵守國際慣例要求,為改善衝突礦區問題盡一已之力,以維護客戶權益及遵循電子行業行為準則(EICC)規範為原則,善盡企業社會責任為宗旨。

Powertip has been paying close attention the issue of conflict metals and follow international convention requests. We will devote ourselves to improve conflict minerals problem in order to preserve the rights of customer and the principle of the EICC standard and social responsibility as our objective.